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Přítomni: zástupci ško] sdružení dle prezenční listiny, někteří členové se omlur,,ili a
nemohli se dostavit z důr,odu covidové situace.

Zahájeni

jednání VH, které se sešlo ro. listopadu zozr, zahájila předsedkyně sdružení paní
Miloslava Vladyková, která přivítala všechny přítomné a seznámila je s programem
jednání a jednacím řádem. Program jednání a jednací řád byl jednohlasně schválen.

1. Jednání

Předsedkyně pí. Vladykor,á informovala o ukončení funkčnít4_o období rady sdrtržení a
dozorčí rady. Z důvodu covidoré situace, kdy b1,lo zakázáno shťbŤiažďolání liclí,
nebylo možné, aby proběhla řádná valná hromada. Volba do rady sdružení a dozorčí
rady na další funkční období 2c.21- 2c.24 proběhla tzv. ,,per rollam" (navrženo v
souladu s ustanovením § 1210 ost. r zákona č.8glzozr sb. občanského zákoníku).
Všichni navržení kandidáti byli noleni.

VH se sešla za ťrčelem projednání budoucnosti zo. ročníku soutěže AR Junior 2022.
zo. ročník soutěže AR Junior 2021 se nekonal z důvodu pandemické situace, a proto
se posunuje na rok 2022.

Ředitelka Mgr. Jarmila Benlčková informovala o jednání s Výstavištěm České
Budějovice, ze kterého qply:rruly §to skutečnosti:

- proběhla celkor,á přestavba pavilónu Z
- ýstav,iště by rádo nadále spolupracovalo se sclružením a má zájem o konání

soutěže v rámci ýstav_v ,,Vzdělání a řemeslo" tak jako v minulých ietech
- ňové podmín§ pro pronájem pavilonu Z

2. Hospodaření

Předsedkyně sdružení pí. Vladyková přítomné členy informovala o rryričto,i,ání SAČR.

Dva roky nemělo sdružení žádné výdaje. Proběhla pouze platba za l,edení účtu a
provoz rvebor,}ch stránek, ke dni 10. 11. 2c.21, je zůstatek na účtu sdružení částka
69 846,z9 Kč.

republiky



Placení členských příspěvků - pouze zasláním na účet sdružení (r.yplňovat specifický
symbol = číslo evidenčního listu) Je to velmi důležité pro identifikaci školy na úČtu
sdružení.
Každoroční kontrolou před VH bylo zjištěno, že někteří členolé nemají uhrazeny
příspěv,ky pro rok 2cl21. Těmto členům b},la zaslána faktura a ke konci roku bylo vše
uhrazeno.

Ke dni tl. L. 2o22je zůstatek na účtu sdružení částka gt 648, z9 Kč

3. Soutěž ARjunior zozz

l když je na účtu celkem rysoká íinanční částka a v letošním roce budou hrazeny
členské příspěv§, stále nám §rto finanční prostředky neumožní konání soutěŽe
ARjuniorvroce 2022.

DŮr"odY: 
- pronájem paúlo nuZzacca 50 ooo Kč

platba firmě za instalaci r,ybavení (úkladní skříně, stoly, židle,
režie např. el. energie)
zajištění provozu soutěže, cen a občersWení pro soutěžici a
doprovod

návrh}, přítomných členů :

hledat finanční zdroje - sponzoring
navýšit členský příspěvek z 2ooo Kč na 3ooo Kč
zýšit startovné z 25o Kč na 4oo, Kč

Tyto nár,rhy nebyly schváleny, pouze se hledá cesta k realizaci soutěŽe. Prosíme o
další případné nár,rhy.

V případě konání soutěže AR junior 2o22inavržená témata v kategoriích zŮstávajÍ.

Vý,kladní skříň
Maketa r.i,kl. skříně
Plakát

Počítačová grafika
Úprarra stolu
Kresba
Drátěný program
Špendlení nažilý model

Dárkové balení
volnó téma

téma: Moje zár,islosti
téma: Slětové metropole
téma: Jan Amos Komenský - 35o let r,iT očí
úmrtí
téma: Obal na knihrr,,KarelČapek"
téma: premiéra - kulturní akce
téma: Špalky dřeva (bříza) - tužka
téma: ,,Můj dům, mťť hrad" - by,toý textil
téma: Můj pn,ní ples (nejmenší kus látky na
délku 5o cm)
Dárkové balení kužel, ýška 3ocm,
,,Děti dětem" výrobky zaměřené pro Centrum
ARPIDA - rlúrobky, které bud<lu funkční pro
jemnou motoriku či přenos myšlenek apod.
rýstavní plocha 1xlm2



Písmo ručně psané psaný text citát Jan Werich - formát A3,
psací pomůcky libovolné (kaligrafické pero,
redispero, štětec aj.), černá tuš, doba práce
3 hodiny, r soutěžící za školu; tuš a nástroj na
psaní si přil.eze žák sám.
tóma: ,,Pár§/ na lodi" - špencllit se bucle na
krejčovskou figurínu (neimenší kus látky na
délku 5o cm) doba práce 3 hodiny, povoleny
doplň\r, konstrukce, materiál např. papír na
r1,,cpání apod. Za školu z sor-rtěžící

Špendlení na figurínu

Startovné 25o,- Kč za jednu sotrtěžní práci a soutěžícího žáka. Startovné platí i pro
kategorii Volné téma (pokud nebude navrženo jinak).

Předsedkyně Miloslava Vlady,kovápožáďá ředitelku Mgr. Benýškovou o
zprostředkování schůzky s ředitelem Výstar,,iště České Buclějovice, aby SeČR b_vlo

informováno o přesných požadavcích na konání soutěže v tomto roce. Schůzku by
bylo vhodné uskutečnit v nejbiižším možném termínu.

4. Závér

Příští jednání Rady sdružení se bude konat po schůzce s ředitelem Vý-staviště.

Zapsala: Pavla Míková

Zápis ověřuje: M. Vlady,ková
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